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Participatieverslag 

Verslag inloopbijeenkomst concept stedenbouwkundige visie Lommerrijk, 25 februari 2025 
 
 
Aanleiding 
De inloopbijeenkomst op 25 februari 2025 vond plaats als onderdeel van het bredere participatieproces 
rondom de ontwikkeling van de stedenbouwkundige visie voor het gebied Lommerrijk. Het doel was om 
de concept stedenbouwkundige visie te toetsen en in gesprek te gaan met belanghebbenden en overige 
geïnteresseerden over de toekomstige ontwikkelingen in het gebied.  
 
Dit was de derde participatieavond. Medio oktober 2023 zijn er straatgesprekken (bijeenkomst per 
omliggende straat) georganiseerd, waarbij bewoners in een informele setting hun ideeën en zorgen 
konden delen. Deze gesprekken gaven een eerste indruk van wat er leefde in de gemeenschap en 
dienden als basis voor verdere discussies tijdens de participatieavond op 13 december 2023. Tijdens 
deze avond waren zowel omwonenden als andere geïnteresseerden aanwezig die in de gelegenheid 
zijn gesteld om vragen te stellen, ideeën te delen en meningen te geven. Voor meer informatie over 
deze bijeenkomsten, wordt u verwezen naar de verslagen van deze avonden. Deze zijn te vinden op de 
volgende website: https://centrumimpuls.geldrop-mierlo.nl/lommerrijk.  
 
Vorm participatieavond 
De derde participatieavond op 25 februari 2025 was opgezet als een inloopbijeenkomst in het 
gemeentehuis. Vanwege de grote opkomst tijdens de eerdere bijeenkomst in december 2023 (168 
aanmeldingen) en het verschil tussen belanghebbenden en belangstellenden is ervoor gekozen om de 
inloopbijeenkomst van 25 februari 2025 in twee sessies op te delen: om 19.00 uur voor de omwonenden 
en om 20.00 uur voor de overige geïnteresseerden die al eerder bij deze participatie waren betrokken. 
Daarnaast is er in de uitnodiging expliciet vermeld dat er tijdens deze avond geen woningen in de 
verkoop zouden gaan.  
 
Voor deze avond hebben zich in totaal 109 huishoudens aangemeld.  
 
Net als tijdens de inloopbijeenkomst in december 2023 waren vertegenwoordigers van de gemeente en 
het stedenbouwkundig bureau aanwezig om uitleg te geven en vragen te beantwoorden. De opzet bood 
gelegenheid aan deelnemers om vragen te stellen, ideeën te delen en meningen te geven. 
 
Deze concept stedenbouwkundige visie is na de participatiebijeenkomst per e-mail met de omwonenden 
en geïnteresseerden gedeeld.  
 
De gespreksonderwerpen 
Op ’t Plein in het gemeentehuis waren diverse hoekjes voor ieder gespreksonderwerp gecreëerd. Voor 
elk gespreksonderwerp zijn posters opgehangen. Deze gespreksonderwerpen waren:  

- Terugblik vorige bijeenkomst 
- Stedenbouwkundige concept-visie 
- Openbare ruimte 
- Gewenste beeldkwaliteit 
- Opvang hemelwater 
- Vervolgstappen 

 
 
 
 
 
 

https://centrumimpuls.geldrop-mierlo.nl/lommerrijk
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Inloopbijeenkomst opgehaalde informatie 
Hierna volgt per gespreksonderwerp een samenvatting van hetgeen er besproken is. De teksten die de 
aanwezigen op de poster hebben geschreven, zijn ook in deze samenvatting opgenomen. De 
afbeelding(en) van de getoonde poster(s) zijn bij desbetreffend gespreksonderwerp opgenomen.  
 
In algemene zin is de uitkomst van deze inloopbijeenkomst dat direct omwonenden, zoals vaker 
voorkomt bij een toekomstig bouwproject, niet allemaal tevreden zijn met de stedenbouwkundige visie.  
Een aantal omwonenden geeft aan na de bouw geen vrij uitzicht meer te hebben en/of zijn bang voor 
inkijk en/of schaduw in de tuin. Ook zijn er zorgen over de toename van verkeer en parkeren in het 
gebied. Bij de overige geïnteresseerden ligt dit anders. Zij zijn voornamelijk geïnteresseerd in een 
woning en reageerden dan ook erg positief op de ligging rondom een park, in de buurt van het station 
en het centrum en de diversiteit aan en beoogde beeldkwaliteit van de woningen. 
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Posters: Terugblik vorige bijeenkomst 
 
Omwonenden herkenden de eerder getoonde modellen en de opgehaalde input. De aanwezigen gaven 
aan dat ze het fijn vonden dat er voor Lommerpark is gekozen en dat er naar aanleiding van de vorige 
bijeenkomst een voorkeur was voor de jaren ’30 stijl.  
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Posters: Stedenbouwkundige concept-visie 
 
De aanwezigen zijn over het algemeen te spreken over de diversiteit aan woningen, waarbij de meeste 
geïnteresseerden interesse hebben getoond in een levensloopbestendige woning. Zij waren dan ook 
blij om te horen dat er verschillende type woningen in de stedenbouwkundige visie zijn opgenomen 
(appartementen en patiowoningen). Ook vanuit een paar omwonenden is hier interesse in getoond. 
Daarnaast waren er ook geïnteresseerden die gezamenlijk een nieuwbouwproject voor 
levensloopbestendige woningen zouden willen opstarten.  
 
Er was onduidelijkheid over hoe de bouwhoogtes gelezen moesten worden. Hier was men dan ook 
kritisch op. Dit dient in de uiteindelijke stedenbouwkundige visie duidelijk te zijn. Ter hoogte van 
bijvoorbeeld Centrum West – deel 1 stond in diverse bouwblokken een 2 vermeld. Door diverse 
aanwezigen werd gedacht dat hier nog een kap bovenop zou komen, waardoor je op drie bouwlagen 
uit zou komen. Echter was met de 2 een woning met een begane grond en een 1e verdieping voorzien 
van kap bedoeld, wat ook is toegelicht op de avond zelf.  
 
In algemene zin zien direct omwonenden de mogelijke inkijk vanuit appartementen en woningen niet 
zitten. Daarnaast vragen direct omwonenden zich af hoe het met de bezonning staat. Ook is er door 
diverse omwonenden verzocht om een (groene) hoge afscheiding. Daarnaast bleek uit een paar 
gesprekken dat een parkeerterrein achter de tuin niet wenselijk wordt bevonden en is gevraagd of op of 
direct tegen de erfgrens nog een groenstrook kan komen.  
 
Een aantal mensen was gecharmeerd van het idee dat er een mooie entree vanuit het station mogelijk 
wordt gemaakt en dat hier een hoogte-accent bij past. Direct omwonenden vinden de bouwhoogte van 
Stationsstraat 33 te hoog. In eerste instantie was het niet voor eenieder duidelijk dat deze is 
opgebouwd uit 3 tot 6 bouwlagen, waarbij de laagste bouwlagen zich het dichtst bij de tuinen van 
omwonenden bevinden.  
 
Over de rijwoningen achter de bestaande woningen aan de Heggestraat waren direct omwonenden 
verdeeld. Waar de één liever een hoge muur zag tegen de inkijk, was de ander blij dat er best een flinke 
afstand tussen de woningen – vanwege de rijbaan en tuinen - zit.    
 
Diverse bewoners van de Parallelweg hebben aandacht gevraagd voor het recht van overpad dat zij 
achter hun woning hebben.  
 
Daarnaast zijn er door omwonenden zorgen geuit over de toenemende parkeerdrukte, aangezien er 
onder andere door bezoekers/medewerkers van het ziekenhuis in de aanliggende straten wordt 
geparkeerd. Ook zijn er zorgen geuit over de ontsluiting van het hele gebied.  
 
Tijdens deze inloopbijeenkomst was de invulling voor de locatie Van der Puttschool nog in onderzoek. 
Door de aanwezigen is hier nauwelijks op gereageerd. Op dit punt wordt later terug gekomen.  
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Poster: Openbare ruimte 
 
De aanwezigen zijn gecharmeerd van het groene binnenterrein en vinden het fijn dat de grote bomen 
in en aan de randen van het plan behouden blijven.  
 
Door omwonenden en geïnteresseerden is verzocht om zoveel als mogelijk bomen te behouden. Er 
staan nog meer bomen zonder het stempel waardevol, maar die ook behoudenswaardig zijn, aldus 
diverse aanwezigen.  
 
Een aanwezige heeft voor de buitenruimte een tegelstructuur, zoals ook te zien is bij de Jonkvrouw, 
voorgesteld.   
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Poster: Gewenste beeldkwaliteit 
 
Er is positief gereageerd op de sfeerbeelden. De aanwezigen waren van mening dat de gewenste 
beeldkwaliteit mooi aansluit op hetgeen wat er in de omgeving staat en op de ontvangen reacties naar 
aanleiding van de participatiebijeenkomst van december 2023.  
 
Daarnaast zijn er vragen gesteld over hoe de grondgebonden woningen en appartementen er precies 
uit komen te zien. Er is verteld dat we van grof naar fijn werken, dus dat er nog geen specifiek ontwerp 
beschikbaar is. Via de nieuwsbrief van de Centrumimpuls worden geïnteresseerden op de hoogte 
gehouden.  
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Poster: Opvang hemelwater 
De aanwezigen konden zich vinden in de oplossing voor de opvang van hemelwater.  
 
Daarnaast zijn er door een enkeling vragen gesteld over duurzaamheid in relatie tot water, zoals het 
hergebruiken van water voor de douche, wasmachine en toilet.  
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Poster: Vervolgstappen 
 
Bij deze poster hebben enkele omwonenden de vraag gesteld hoe er bezwaar gemaakt kan worden 
tegen de plannen. Hierop is geantwoord dat men de eerste mogelijkheid bij de commissievergadering 
heeft; hier kan men inspreken.   
 
De meest gestelde vraag was wanneer de start van de bouw plaatsvindt en waar men zich kan 
inschrijven. Op deze vraag is geantwoord dat er nu nog geen woningen in de verkoop gaan en dat men 
wordt geadviseerd zich in te schrijven voor de nieuwsbrief van de Centrumimpuls Geldrop. Via deze 
nieuwsbrief wordt eenieder op de hoogte gehouden van onder andere de ontwikkelingen in Lommerrijk. 

 
 

 
 
     


